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Skolebestyrelsesmøde Skoledistrikt Syd 
Onsdag d. 23.08.2017 

 
Kl. 19.00 – 21.00 

 
Mødested: Sæbygård Skoleafdeling 

 
 

 

Referat  
 

 
1. Deltagere 

 
 

 
- Louise Jæger Jeppesen 

- Anette Hede Michaelsen  

- Charlotte Laubæk (afbud) 

- Lone Haugaard 

- Preben Hahn Sørensen  

- Dan Christiansen  

- Maibritt Ombo(afbud) 

- Thomas Kaptain (afbud) 

- Mette Hejslet(ordstyrer)  

- Ulla Winther  

- Rene Dehn  

- Michael Koch Sørensen (kommer 

senere) 

- Henrik Bruun Nielsen (afbud) 

- Chris Kramme (referent) 

- Kari Drengsgaard 

- Lars Lundgreen 

 

1. Godkendelse af dagsorden samt 
punkter til evt. – 5 min. 

  Godkendt  

2. Orientering fra Dialogmøde d. 17. 
august 2017 v/ Louise, Lone og Lars 

Indkald med ønske om input til ny 
ressourcefordelingsmodel i kommunen for 
inklusionsbørn. Lige nu følger pengene børnene, 
således at der lægges inklusionspenge ud i 
distrikterne med en 60-40 fordelingsmodel ud fra 
en socioøkonomisk reference. Visiterer vi et barn, 
så følger der penge med barnet til nyt 
skoledistrikt/skoletilbud.  
Der var mange gode forslag. Det er ikke let at 
løse og finde ny model. Hvad bliver styrende - 
økonomien eller barnets tarv.  
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3. Orientering fra fokusgruppeinterview 
vedr. ledelsesevaluering v/ Louise og 
Lone 

Sidste indkald af mange af 
bestyrelsesrepræsentanter til evaluering af 
bæredygtigt børneområde. Stor forskel på 
oplevelsen fra skoleområdet og 
institutionsområdet. Bl.a. blev nævnt: Bestyrelsen 
har fået anden form for indsigt. De fleste 
afdelingsledere fik ikke lov at søge stilling, men fik 
at vide, hvor de skulle være, det kan have 
betydning. Afdelingslederne virker til at være 
presserede. Stor forskel på afdelingernes 
størrelser, når man påtænker, at afdelingslederne 
skal ud til alle klasser. Bliver personafhængigt.  
Rapporten vedr. ledelsesstruktur skal på 
udvalgsmøde d. 7. september. Kan læses via 
deres dagsorden som bilag.   

4. Præsentation af forslag til 
procesdesign for arbejdet med 
skolens værdisæt v/ Louise og Lars 

 
Dette er et opfølgningspunkt fra det sidste 
møde. 

Møde d. 7. september. Orientering fra Lars om 
dette møde og vedr. processen. Procesplan 
forelagt og godkendt  
 
   
 

5. Afdelingernes fysiske tilstand, 
legeplads, m.v. v/ Lars 

 
Lars fremsætter et forslag til en proces for 
arbejdet med afdelingernes fysiske tilstand, 
legeplads, m.m. 

Skoledistriktet er blevet kontaktet af 
ejendomscenteret, der har fundet ekstra 
midler, der skal bruges på drift og 
serviceforbedringer. Der er 80.000,- kr. i år 
og i de næste 3 år 120.000,- kr. om året  
Orientering om, hvordan midlerne tænkes 
fordelt  
Forslag til hvordan bestyrelsen kan 
inddrages i fordelingen.  
Hvorfor må ejendomscenteret lokale 
ansatte ikke eks. fjerne en ødelagt bænk?  
Lars orienter om organisationens 
opbygning i centre. Der er opstået lidt 
gråzoner i dette.  
Punktet bliver taget op igen på 
bestyrelsesmøde i starten af det nye år 
med forslag til prioriteringsliste fra Lars, 
her forinden har bestyrelsen mulighed for 
at kigge på de enkelte skoleafdelinger og 
tænke muligheder.  
Drøftelse af legepladser i distriktet    

6. Kort orientering v/ Lars – 5 min.  Charlotte ønsker at træde ud af 
bestyrelsen, hun var oprindeligt valgt som 
stedfortræder. Det betyder, at der skal 
afholdes et suppleringsvalg for Stensnæs 
Skoleafdeling  
Orientering om ansættelse af ny 
afdelingsleder Tim Terkelsen, han starter 
pr. 1. september  
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7. Punkter til næste møde – 5 min.   Ønske om at blive orienteret om 
Aula(nyt IT-system) 

 Hvordan bliver skolebestyrelsen 
synlig? (Mette sender ti linjer)   

 Husk, der snart er valgår – 
planlægning af valget 
(skolebestyrelses) 

 Hvilke fordele har vi ved at være 
stort distrikt – hvad får vi ud af det, 
udnytter vi muligheder godt nok? 
Synergieffekter. Lad os høre de 
gode historier og eksempler. 
Hvordan bruges eks. 
ungdomsskolen eller andre aktører 
i valgfag – det ønskes drøftet på et 
MED-møde inden. De fordele, der 
blev drøftet, da vi startede 
distrikterne, har vi udnyttet dem? 
Hvordan videndeles der mellem 
skoleafdelingerne.  

 Klæd bestyrelsen på, så de kan 
fortælle andre, hvilken skole 
Skoledistrikt Syd er 

 På hvert augustmøde ønskes 
statistik over, hvor mange børn i 
distriktet har valgt 
friskole/privatskole 

 Statistik over andelen af elever, der 
er erklæret uddannelsesparate  

 Ønske om at få økonomi på hvert 
møde som orienteringspunkt? 
(forsiden af økonomirapporten + 
budgetopfølgning i måned 04 og 
08) 

Evt.  Hjertestarter og 112 – Apps der 
anbefales 

 Husk fotografering på mødet på Torslev 
Skoleafdeling 25. september  

 Punkter til det uformelle dialogmøde d. 7. 
september til formanden? Sendes pr. mail 
til Louise  

 

 

 


